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OR.Oz.0022.44.2023 

 

 

PROTOKÓŁ NR  314/2023 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 19 października 2023 r. 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Porządek posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Informacja Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim 

na temat postępu robót oraz zaawansowania prowadzonej inwestycji pn. „Modernizacja 

pomieszczeń Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 im. Jana Pawła II w Aleksandrowie 

Kujawskim”. 

5.2. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia planu zimowego utrzymania 

dróg powiatowych w Powiecie Aleksandrowskim w sezonie zimowym 2023/2024.  

5.3. a) Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim 

skierowane do Wójta Gminy Zakrzewo w sprawie wniosków radnych gminy złożonych  

na XLVII sesji Rady Gminy Zakrzewo dot. naprawy nawierzchni dróg powiatowych  

na terenie gminy.  

   b) Informacja Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

o zawartym porozumieniu z firmą MAKADAM z siedzibą w Grudziądzu wykonawcą 

dokumentacji projektowo – kosztorysowej dla zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa 

drogi powiatowej nr 2633C ulica Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim na odcinku  

od km 0+000 do km 0+360 wraz z budową skrzyżowania typu okrężnego w obrębie 

skrzyżowania ulic: Chopina, Dworcowa, Słowackiego, Narutowicza oraz od km 0+840  

do km 1+397”. 

   c) Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie 

zaopiniowania wniosku Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Wodociągowej  

Sp. z o.o. w Aleksandrowie Kujawskim o rozłożenie na cztery raty należności z tytułu 

opłaty za zajęcie pasa drogowego w ramach pomocy de minimis – zajęcie stanowiska.  

5.4. a) Wnioski komisji Rady Powiatu Aleksandrowskiego dotyczące propozycji  zadań  

do projektu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2024 – zajęcie stanowiska. 

   b) Wnioski Komendanta Powiatowego Policji w Aleksandrowie Kujawskim skierowane 

do Przewodniczącego Rady Powiatu Aleksandrowskiego i do Starosty Aleksandrowskiego  

w sprawie dofinansowania zakupu samochodu osobowego dla Komendy Powiatowej 

Policji w Aleksandrowie Kujawskim w 2024 roku w ramach wojewódzkiego Fundusz 

Wsparcia Policji – zajęcie stanowiska. 

5.5. Wnioski komisji Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 
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5.6. Pismo Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego w sprawie realizacji zadania pn. 

„Dostosowanie istniejących dwóch łazienek dla potrzeb osób niepełnosprawnych  

w Urzędzie Miasta w Aleksandrowie Kujawskim” w ramach programu „Dostępna 

przestrzeń publiczna” realizowanego przez PFRON i zabezpieczenia środków finansowych 

w budżecie powiatu na rok 2024 na wkład własny według posiadanych udziałów  

w nieruchomości  – zajęcie stanowiska.  

5.7. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia programu współpracy Powiatu 

Aleksandrowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2024. 

5.8. Wniosek Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Leczniczo – 

Opiekuńczym w Raciążku o przyznanie nagrody rocznej dla Mariusz Zakrzewskiego 

Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku – 

projekt uchwały Zarządu Powiatu. 

5.9. a) Informacja Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego  

w Raciążku w sprawie zmiany planu finansowego, w tym planu inwestycyjnego na rok 

2023 Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. 

b) Wniosek Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego  

w Raciążku o wyrażenie zgody na rozpoczęcie procedury nadania imienia SP ZL-O  

w Raciążku – zajęcie stanowiska. 

5.10. a) Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert  

na powierzenie realizacji zadania publicznego polegającego na udzielaniu nieodpłatnej 

pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji 

prawnej na terenie Powiatu Aleksandrowskiego w 2024 roku. 

b) Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ustalenia regulaminu komisji 

konkursowej w celu opiniowania złożonych ofert w otwartym konkursie ofert na 

powierzenie realizacji zadania publicznego polegającego na udzielaniu nieodpłatnej 

pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji 

prawnej na terenie Powiatu Aleksandrowskiego w 2024 roku. 

c) Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia naboru kandydatów  

na członka komisji konkursowej powoływanej w celu opiniowania złożonych ofert  

w otwartym konkursie ofert na powierzenie realizacji zadania publicznego polegającego na 

udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego poradnictwa 

obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie Powiatu Aleksandrowskiego w 2024 

roku. 

5.11. Pismo Zarządu Fundacji „Cypisek Dzieciom” z siedzibą w Aleksandrowie Kujawskim  

w sprawie udzielenia wsparcia finansowego z przeznaczeniem na zakup medali 

okolicznościowych dla uczestników Biegu Niepodległości i zgody na użycie herbu 

Powiatu Aleksandrowskiego w celu oznakowania medali okolicznościowych dla 

uczestników biegu – zajęcie stanowiska.  

5.12. Pismo Urzędu Marszałkowskiego Województwa Kujawsko – Pomorskiego 

Departamentu Spraw Społecznych i Zdrowia w sprawie przystąpienia wspólnie  

z Województwem Kujawsko – Pomorskim w 2024 r. do programu polityki zdrowotnej – 

zajęcie stanowiska. 
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5.13. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim na temat 

zakupu opału na kolejny sezon grzewczy oraz podjętych działań związanych z adaptacją 

pomieszczeń stołówki byłego internatu na cele dydaktyczne, dokonania nasadzenia drzew  

i zakupu butów dla zespołu folklorystycznego. 

5.14. Projekt decyzji Zarządu Powiatu w sprawie wygaśnięcia trwałego zarządu  

na nieruchomościach położonych w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Wyspiańskiego, 

oznaczonych numerami ewidencyjnymi: 488 o powierzchni 0,0019 ha, 500 o powierzchni 

0,0029 ha, 505 o powierzchni 0,0025 ha i 506 o powierzchni 0,0025 ha, stanowiących 

własność Powiatu Aleksandrowskiego. 

5.15. a) Projekt aneksu do porozumienia z Powiatem Częstochowskim  zawartego  

10 października 2022 r. w sprawie przyjęcia przez Powiat Częstochowski dziecka do 

rodziny zastępczej niezawodowej oraz ustalenia wysokości i zasad ponoszenia wydatków 

na jego opiekę i wychowanie. 

b) Projekt aneksu do porozumienia z Powiatem Częstochowskim  zawartego  

10 października 2022 r. w sprawie przyjęcia przez Powiat Częstochowski dziecka do 

rodziny zastępczej niezawodowej oraz ustalenia wysokości i zasad ponoszenia wydatków 

na jego opiekę i wychowanie. 

c) Projekt aneksu do porozumienia z Powiatem Częstochowskim  zawartego  

10 października 2022 r. w sprawie przyjęcia przez Powiat Częstochowski dziecka do 

rodziny zastępczej niezawodowej oraz ustalenia wysokości i zasad ponoszenia wydatków 

na jego opiekę i wychowanie. 

5.16. Projekt porozumienia z Gminą Miasto Włocławek w sprawie przyjęcia dziecka do 

rodziny zastępczej oraz warunków jego pobytu i wysokości wydatków na jego opiekę  

i wychowanie oraz kosztów objęcia rodziny zastępczej opieką koordynatora rodzinnej 

pieczy zastępczej. 

5.17. Pisma Poczty Polskiej S.A. z siedzibą w Warszawie i Burmistrza Miasta Aleksandrowa 

Kujawskiego dotyczące odmowy zrzeczenia się w całości odszkodowania  

za nieruchomości zajęte pod drogę powiatową, które na podstawie decyzji Starosty 

Aleksandrowskiego nr 4/2023 z dnia 30 czerwca 2023 r. o zezwoleniu na realizację 

inwestycji drogowej pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2633C ulica Narutowicza  

w Aleksandrowie Kujawskim na odcinku od km 0+000 do km 0+360 wraz z budową 

skrzyżowania typu okrężnego w obrębie skrzyżowania ulic: Chopina, Dworcowa, 

Słowackiego, Narutowicza oraz od km 0+840 do km 1+397” stały się własnością Powiatu 

Aleksandrowskiego – zajęcie stanowiska. 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. 

Pani Lidia Tokarska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego w dniu 19 października 2023 r. o godzinie 7:45.  

Posiedzenie odbywa się w siedzibie Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim 

przy ulicy Słowackiego 8 w pokoju 215 (II piętro).  
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Ad 2. 

Pani Lidia Tokarska – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy troje członków 

Zarządu Powiatu: Lidia Tokarska, Andrzej Łozicki i Małgorzata Wdowczyk. 

Ponadto, w posiedzeniu uczestniczy Mariusz Możdżeń Skarbnik Powiatu i Paulina 

Smykowska Sekretarz Powiatu. 

Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 313/2023 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 9 października 2023 r. Czy są uwagi, propozycje zmian, czy 

uzupełnień do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 313/2023 

posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 9 października 2023 r. 

 

 

Ad 4. 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia. 

Proponuję zmianę brzmienia pkt 5.4. b) na: 

5.4. b) Wnioski Komendanta Powiatowego Policji w Aleksandrowie Kujawskim skierowane 

do Przewodniczącego Rady Powiatu Aleksandrowskiego i do Starosty Aleksandrowskiego  

w sprawie dofinansowania zakupu samochodu osobowego dla Komendy Powiatowej 

Policji w Aleksandrowie Kujawskim w 2024 roku w ramach wojewódzkiego Fundusz 

Wsparcia Policji – zajęcie stanowiska. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję rozszerzyć porządek o punkt: 

5.17. Pisma Poczty Polskiej S.A. z siedzibą w Warszawie i Burmistrza Miasta Aleksandrowa 

Kujawskiego dotyczące odmowy zrzeczenia się w całości odszkodowania za 

nieruchomości zajęte pod drogę powiatową, które na podstawie decyzji Starosty 

Aleksandrowskiego nr 4/2023 z dnia 30 czerwca 2023 r. o zezwoleniu na realizację 

inwestycji drogowej pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2633C ulica Narutowicza  

w Aleksandrowie Kujawskim na odcinku od km 0+000 do km 0+360 wraz z budową 

skrzyżowania typu okrężnego w obrębie skrzyżowania ulic: Chopina, Dworcowa, 

Słowackiego, Narutowicza oraz od km 0+840 do km 1+397” stały się własnością Powiatu 

Aleksandrowskiego – zajęcie stanowiska. 
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Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są wnioski o zmianę porządku posiedzenia? Nie widzę.  

 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

W posiedzeniu Zarządu Powiatu w pkt 5.1. uczestniczyła pani Edyta Jaszczak Dyrektor Szkoły 

Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

 

Ad 5.1. Informacja Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim na temat postępu robót oraz zaawansowania prowadzonej inwestycji pn. 

„Modernizacja pomieszczeń Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 im. Jana Pawła II  

w Aleksandrowie Kujawskim”. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.1. Informacja Dyrektora Szkoły 

Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim na temat postępu robót oraz 

zaawansowania prowadzonej inwestycji pn. „Modernizacja pomieszczeń Szkoły Podstawowej 

Specjalnej Nr 4 im. Jana Pawła II w Aleksandrowie Kujawskim”. 

Proszę panią Dyrektor SPS Nr 4 o przedstawienie Zarządowi jaki jest stan zaawansowania 

prowadzonej inwestycji, czy zdążymy do końca roku zrealizować te zadania. 

 

Pani Edyta Jaszczak Dyrektor Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim – w tej chwili mamy już rozstrzygnięty konkurs ofert na projekt modernizacji 

instalacji przeciwpożarowej, w poniedziałek już będzie projekt. W piątek planuję ogłosić 

postępowanie na wyłonienie wykonawcy inwestycji z podziałem na dwie części, tj. osobno 

prace związane z adaptacją piwnicy, osobno oświetlenie awaryjne i system przeciwpożarowy.   

Mam nadzieję, że wyrobimy się i w terminie wykonane zostanie zadanie. Jeżeli chodzi  

o piwnicę to wystąpiliśmy do Urzędu Miasta o warunki zabudowy. Potrzebny jest projekt. 

Zastanawiam się nad tą inwestycją, ponieważ my tego zwyczajnie papierologicznie nie 

zdążymy zrobić. Opracowanie projektu na pewno chwilę potrwa. Później konkurs ofert  

i wybór wykonawcy. Myślę, że w tym przypadku możemy się nie wyrobić.  Alternatywą jest 

postawienie garażu. Zastanawiam się nad tym czy postawić garaż i przenieść tam sprzęt 

przechowywany, czy dalej brnąć w adaptację piwnicy i na ostrzu noża postawić termin 

wykonania tego zadania.  
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Pani Lidia Tokarska – nawet jak byśmy postawili na ostrzu noża i wykorzystali wszystkie 

możliwości to i tak, moim zdaniem, nie uda się wykonać tego zadania w tym roku. Dlaczego 

nie sprawdziliście tego co będzie potrzebne do wykonania zadania miesiąc czy dwa miesiące 

temu, żeby można to z wyprzedzeniem zaplanować i przejść przez ten etap uzgadniania  

w urzędach? Na poprzednich posiedzeniach Zarządu zgłaszała pani gotowość do wykonania 

zadania, twierdziła pani, że wszystko jest przygotowane.  

 

Pani Edyta Jaszczak – tak, bo rozmawiałam z osobami, które zajmują się budownictwem  

i powiedzieli mi, że jeżeli nie narusza się konstrukcji budynku to wystarczy zgłoszenie 

budowy, nie ma konieczności robienia projektu. Natomiast w Wydziale Architektury  

i Budownictwa Starostwa Powiatowego powiedziano mi, że jednak musi być zgoda na 

budowę. 

 

Pani Lidia Tokarska – tak, bo to jest ściana zewnętrzna budynku, jak się okazuje wejście do 

tych pomieszczeń ma być z zewnątrz budynku, to nie jest klatka schodowa wewnętrzna. 

 

Pani Edyta Jaszczak – nigdzie nie ma dokumentów, które wskazywałyby na to, że 

pomieszczenie to w piwnicy było i zostało zamurowane. Nie ma na to dokumentacji, na 

zamurowanie i zasypanie schodów. 

 

Pani Lidia Tokarska – jeśli chodzi o alternatywę, czyli garaż wolnostojący, blaszak, czy jest 

go gdzie postawić? 

 

Pani Edyta Jaszczak – postawilibyśmy go wzdłuż szkoły, bo tylko tam może stać. Ten, który 

obecnie jest trzeba by go odwrócić, ponieważ tam dalej jest szambo i nie da się inaczej 

ustawić tego garażu. Mamy bardzo ograniczone pole manewru. Pozostały studzienki, które 

nie są potrzebne ponieważ szkoła jest podłączona do kanalizacji, mogła zostać podłączona 

bezpośrednio, ale została podłączona przez studzienki, co było kiedyś szambem. Garaż byłby 

alternatywą. 

 

Pani Lidia Tokarska – to proszę to rozważyć, przygotować, zrobić rozpoznanie, jak duży 

garaż można ustawić, żeby nie postawić garażu 15m2, bo to mijałoby się z celem, chodzi  

o przechowywanie rzeczy. Jeśli pani Dyrektor będzie znała kwoty, które muszą być 

zaangażowane na to zadanie to prosimy informację przedłożyć Zarządowi.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – co jest tańsze garaż, czy adaptacja piwnicy? 

 

Pani Edyta Jaszczak – garaż. Planowany koszt adaptacji piwnicy to 30 tys. zł. Pod garaż 

wolnostojący trzeba by zrobić wylewkę.  

 

Pani Paulina Smykowska – proszę zapytać się w Wydziale Architektury i Budownictwa 

Starostwa Powiatowego jakie są warunki posadowienia takiego garażu. Na pewno musi być 

zgłoszenie. 
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Pani Lidia Tokarska – rozumiem, że w przyszłym tygodniu będzie wyłoniony wykonawca 

instalacji przeciwpożarowej i zadanie zostanie wykonanie do końca tego roku.  

 

Pani Edyta Jaszczak – tak. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są jeszcze pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć 

stanowisko, Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości informację przedstawioną przez 

Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim na temat 

postępu robót oraz zaawansowania prowadzonej inwestycji pn. „Modernizacja pomieszczeń 

Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 im. Jana Pawła II w Aleksandrowie Kujawskim”. 

Jednocześnie proponuję zobowiązać Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4  

w Aleksandrowie Kujawskim do informowania Zarządu o postępach robót oraz 

zaawansowaniu prowadzonej inwestycji oraz podjętej decyzji w sprawie realizacji zadania 

dot. adaptacji piwnicy na pomieszczenia magazynowe lub alternatywnego rozwiązania 

polegającego na wzniesieniu garażu wolnostojącego z przeznaczeniem na magazyn, zgodnie  

z prawem budowlanym.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości informację przedstawioną przez Dyrektora Szkoły 

Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim na temat postępu robót oraz 

zaawansowania prowadzonej inwestycji pn. „Modernizacja pomieszczeń Szkoły Podstawowej 

Specjalnej Nr 4 im. Jana Pawła II w Aleksandrowie Kujawskim”. 

Zarząd Powiatu zobowiązał Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim do informowania Zarządu o postępach robót oraz zaawansowaniu prowadzonej 

inwestycji oraz podjętej decyzji w sprawie realizacji zadania dot. adaptacji piwnicy na 

pomieszczenia magazynowe lub alternatywnego rozwiązania polegającego na wzniesieniu 

garażu wolnostojącego z przeznaczeniem na magazyn, zgodnie z Prawem budowlanym.  

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – dziękuję pani Dyrektor SPS Nr 4 za przedstawienie informacji. 

 

 

W posiedzeniu Zarządu Powiatu w pkt 5.1. i 5.2. uczestniczył pan Marcin Strych Dyrektor 

Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

 

Ad 5.2. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia planu zimowego 

utrzymania dróg powiatowych w Powiecie Aleksandrowskim w sezonie zimowym 

2023/2024.  
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Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.2. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie zatwierdzenia planu zimowego utrzymania dróg powiatowych w Powiecie 

Aleksandrowskim w sezonie zimowym 2023/2024.  

Proszę pana Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych o przedstawienie Zarządowi planu 

zimowego utrzymania dróg powiatowych. 

 

Pan Marcin Strych Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim 

– chciałem na wstępie poinformować, że zepsuł się nam samochód ciężarowy rocznik 1987. 

Jedyny z napędem na cztery koła, który był w stanie, w czasie gołoledzi, wjechać np. na górę 

w Raciążku.  Jest to ciężki samochód, który był przydatny w zimie, bo kładliśmy na niego 

piaskarkę i jeździliśmy na najtrudniejsze odcinki, a po drugie był dobry do wywozu urobku, 

ziemi, gałęzi. Jest to duży samochód typu wywrotka. Poszła uszczelka pod głowicą, nikt nie 

chce się podjąć remontu, nikogo nie znaleźliśmy. Ponadto, boimy się,   że koszt naprawy na 

pewno byłby znaczny. Dlatego zwracam się o środki finansowe, gdyby oczywiście były takie 

możliwości, na zakup inwestycyjny w postaci używanego samochodu ciężarowego, nowy się 

nam nawet nie marzy, bo to jest koszt ok. 900 tys. zł. Chodzi nam o zakup samochodu do  

200 tys. zł, dziesięcioletniego. To by nas uratowało. Teraz będziemy musieli zastępować brak 

tego samochodu wykonawcą prywatnym, a to powoduje wzrost kosztów.   

 

Pani Lidia Tokarska – co jest teraz bardziej potrzebne wywrotka, czy zestaw do zimowego 

utrzymania dróg? 

 

Pan Marcin Strych – na zestaw ogłosiliśmy już postepowanie, w  przyszłym tygodniu będzie 

rozstrzygnięcie. Na razie mamy jedną firmę zainteresowaną.  Największy ciągnik, który 

mamy, uzbroimy w pług. Będziemy mieli dodatkową piaskarkę. Jeżeli byłaby lekka zima to 

wtedy by się udało tym zestawem dotrzymać tych standardów. Samochodem MAN 

wjeżdżaliśmy na każdą górkę w czasie gołoledzi. Standardy określone w przedłożonym planie 

są jak co roku, dostosowujemy je do naszych możliwości i warunków i finansów. Chciałoby 

się oczywiście je podwyższać  ale wiąże się to z ryzykiem ich niedotrzymania w przypadku 

gwałtownych i długotrwałych zjawisk. Zawsze możemy wyjść poza ten standard w górę  

i zazwyczaj to robimy. Najpierw robimy z IV standardu, później z V, i jeżeli uporamy się  

ze zjawiskami to staramy się ten V standard dociągnąć do IV. Na razie całkiem dobrze nam 

się to udawało robić. Niemniej mieliśmy ten jeden samochód ciężarowy więcej. Teraz ten 

sprzęt, który mam nadzieję uda nam się kupić, troszkę go zastąpi, więc nie przesuniemy się 

naprzód, ale będziemy w tym samym punkcie.  

 

Pani Lidia Tokarska – jak zawsze prosimy, żebyście mieli baczenie na serpentynę  

w Raciążku, bo jest z nią największy problem, jest to dość niebezpieczna trasa.  

 

Pan Marcin Strych – odnowiliśmy w tym roku z własnych środków oznakowanie poziome 

na serpentynie. Tam gdzie były wytarte linie jest grubowarstwowo pomalowane, widoczne są 

nocą, co poprawia bezpieczeństwo. Ponadto, już usypaliśmy pryzmy solno-piaskowe wzdłuż 

drogi. To może się wydawać prymitywne i może niepotrzebne, ale mieliśmy już taki 

przypadek, przyszły mrozy dwa lata temu minus 200C i nie byliśmy w stanie wyjechać z bazy 
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i za nim w ogóle wyjechaliśmy to pracownicy wsiedli w samochody osobowe i pojechali na 

drogi i ręcznie na tych najbardziej niebezpiecznych miejscach posypali z łopat, żeby w ogóle 

dało się tam podjechać. W takich sytuacjach kryzysowych sprawdza się to. Inni zarządcy dróg 

też tak robią, przy mostach, wiaduktach, przy wzniesieniach,  usypuje się takie pryzmy 

piasku. Podzielimy znowu ekipy na zmiany, będą pełnione dyżury, mój telefon 24 godziny na 

dobę jest dla państwa dostępny, dla wykonawców prywatnych. Jeżeli ten plan zostanie przez 

Zarząd Powiatu zatwierdzony to jesteśmy na dzisiaj gotowi ogłosić postępowanie i szukać 

wykonawców. Dzielimy powiat na pół. Szukamy dwóch podmiotów, które wspomogą nas  

w tym zimowym utrzymaniu. Te podmioty zewnętrzne uruchamiamy tylko wtedy gdy my nie 

dajemy sobie rady ze zjawiskiem. Płacimy tylko za wykonaną pracę. Mam nadzieję, że tacy 

wykonawcy się znajdą. Wiem, że dyrektorzy innych zarządów dróg podnoszą to, że żaden 

podmiot nie chciał w tym roku podpisać umowy bez tzw. postojowego. Czyli inaczej, 

wykonawcy żądają wypłaty postojowego. Uzasadniają, że zawsze muszą być pod telefonem. 

Są przez całą zimę uwiązani 24 godziny na dobę. Jeżeli nie są do dyspozycji to mają kary.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć 

uchwałę w sprawie zatwierdzenia planu zimowego utrzymania dróg powiatowych w Powiecie 

Aleksandrowskim w sezonie zimowym 2023/2024.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 569/2023 w sprawie zatwierdzenia planu zimowego 

utrzymania dróg powiatowych w Powiecie Aleksandrowskim w sezonie zimowym 2023/2024.  

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z dnia  

10 października 2023 r. znak: DUDiM.071.43.2023 wraz z projektem uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie zatwierdzenia planu zimowego utrzymania dróg powiatowych w Powiecie 

Aleksandrowskim w sezonie zimowym 2023/2024, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.3. a) Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim 

skierowane do Wójta Gminy Zakrzewo w sprawie wniosków radnych gminy 

złożonych na XLVII sesji Rady Gminy Zakrzewo dot. naprawy nawierzchni dróg 

powiatowych na terenie gminy.  

   b) Informacja Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

o zawartym porozumieniu z firmą MAKADAM z siedzibą w Grudziądzu wykonawcą 

dokumentacji projektowo – kosztorysowej dla zadania inwestycyjnego pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 2633C ulica Narutowicza w Aleksandrowie 

Kujawskim na odcinku od km 0+000 do km 0+360 wraz z budową skrzyżowania typu 

okrężnego w obrębie skrzyżowania ulic: Chopina, Dworcowa, Słowackiego, 

Narutowicza oraz od km 0+840 do km 1+397”. 
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   c) Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

w sprawie zaopiniowania wniosku Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej  

i Wodociągowej Sp. z o.o. w Aleksandrowie Kujawskim o rozłożenie na cztery raty 

należności z tytułu opłaty za zajęcie pasa drogowego w ramach pomocy de minimis – 

zajęcie stanowiska.  

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.3. a) Pismo Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim skierowane do Wójta Gminy Zakrzewo  

w sprawie wniosków radnych gminy złożonych na XLVII sesji Rady Gminy Zakrzewo dot. 

naprawy nawierzchni dróg powiatowych na terenie gminy.  

Radni Gminy Zakrzewo wnioskują o niezwłoczne podjęcie działań zmierzających do 

skutecznej naprawy nawierzchni dróg powiatowych nr 2608C Konradowo – Siniarzewo  

w mieścowości Siniarzewo i Sinki, nr 2623C Wola Bachorna – Kuczkowo w miejscowości 

Kuczkowo i Bachorza i nr 2624C Siniarzewo – Krzywosądz w miejscowości Kolonia 

Bodzanowska. Co możemy w tym zakresie zrobić? 

 

Pan Marcin Strych Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim 

– od momentu kiedy wysłaliśmy pismo do Wójta Gminy Zakrzewo połataliśmy dziury na 

tych drogach patcherem. Wszystkie drogi na terenie Gminy Zakrzewo były naprawione przy 

pomocy remontera drogowego patchera. Droga Konradowo – Siniarzewo jest w bardzo złym 

stanie i cała nadaje się do przebudowy lub remontu. Jest kwestią tylko czasu kiedy kolejne 

dziury zaczną się pojawiać. Przedłożyłem informację Wójtowi Gminy Zakrzewo na jakim 

jesteśmy etapie jeśli chodzi o remont drogi Kuczkowo – Wola Bachorna. Nie mamy na razie 

środków finansowych na remont tej drogi, która nadaje się do remontu. Dlatego zawnioskuję 

o zabezpieczenie środków finansowych na opracowanie dokumentacji. Tyle jako zarządca 

drogi mogę zrobić. Jeśli chodzi o drogę Konradowo – Siniarzewo to składany był wniosek  

o dofinansowanie tego zadania w ramach ósmej edycji programu Polskiego Ładu.   To 

zadanie nie weszło do realizacji. 

 

Pani Lidia Tokarska – o dofinansowanie remontu drogi Kuczkowo – Wola Bachorna też się 

ubiegaliśmy i też nie weszła ta droga do realizacji.  

 

Pan Marcin Strych – tak, my tam zrobiliśmy dwa lata temu 300 mb. nakładki na najgorszym 

odcinku. Niemniej, droga Kuczkowo – Wola Bachorna jest z tych trzech wymienionych dróg 

w najlepszym stanie, jeżeli można tak powiedzieć o drodze, która wymaga remontu. 

Z naszej strony to jest stały monitoring tych dróg, raz w tygodniu jesteśmy na tych drogach, ja 

albo moi pracownicy. Biorąc pod uwagę wypłacane odszkodowania to są pojedyncze 

przypadki. W większości są to szkody na drogach, które są zgłaszane przy remontach dróg. 

Wtedy jest to pokrywane z polisy wykonawcy.    

 

Pani Lidia Tokarska – będziemy starali się szukać środków finansowych na remont tych 

dróg, bo mamy na uwadze stan tych dróg. O ile zrobiliśmy do tej pory wszystko co mogliśmy 

zrobić, wydaliśmy środki na projekty przebudów i remontów, to cały czas jesteśmy na etapie 

pozyskiwania środków zewnętrznych, żeby móc te drogi wyremontować.  
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Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć do wiadomości pismo 

Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim skierowane do Wójta 

Gminy Zakrzewo w sprawie wniosków radnych gminy złożonych na XLVII sesji Rady 

Gminy Zakrzewo dot. naprawy nawierzchni dróg powiatowych na terenie gminy.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim skierowane do Wójta Gminy Zakrzewo w sprawie wniosków 

radnych gminy złożonych na XLVII sesji Rady Gminy Zakrzewo dot. naprawy nawierzchni 

dróg powiatowych na terenie gminy.  

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.3. b) Informacja Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim o zawartym porozumieniu z firmą MAKADAM  

z siedzibą w Grudziądzu wykonawcą dokumentacji projektowo – kosztorysowej dla zadania 

inwestycyjnego pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2633C ulica Narutowicza  

w Aleksandrowie Kujawskim na odcinku od km 0+000 do km 0+360 wraz z budową 

skrzyżowania typu okrężnego w obrębie skrzyżowania ulic: Chopina, Dworcowa, 

Słowackiego, Narutowicza oraz od km 0+840 do km 1+397”. 

Ostatecznie wykonawca zaakceptował przedstawione warunki i zawarte zostało 

porozumienie. 

 

Pan Marcin Strych Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim 

– tak. Na tym zadaniu inwestycyjnym pojawiły się oszczędności. Cieszę się, że zawarliśmy 

porozumienie ponieważ na etapie realizacji będziemy z tą firmą dalej współpracować, są 

zapisy umowne, które obligują ją do tego.  Łatwiej się rozmawia z perspektywy partnera 

aniżeli strony w procesie o pieniądze. Przedłożyłem Zarządowi wraz z informacją 

porozumienie, które zostało zawarte z firmą MAKADAM.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć do 

wiadomości informację Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim 

o zawartym porozumieniu z firmą MAKADAM z siedzibą w Grudziądzu wykonawcą 

dokumentacji projektowo – kosztorysowej dla zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa 

drogi powiatowej nr 2633C ulica Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim na odcinku  

od km 0+000 do km 0+360 wraz z budową skrzyżowania typu okrężnego w obrębie 

skrzyżowania ulic: Chopina, Dworcowa, Słowackiego, Narutowicza oraz od km 0+840 do km 

1+397”. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości informację Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim o zawartym porozumieniu z firmą MAKADAM z siedzibą  

w Grudziądzu wykonawcą dokumentacji projektowo – kosztorysowej dla zadania 

inwestycyjnego pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2633C ulica Narutowicza  

w Aleksandrowie Kujawskim na odcinku od km 0+000 do km 0+360 wraz z budową 

skrzyżowania typu okrężnego w obrębie skrzyżowania ulic: Chopina, Dworcowa, 

Słowackiego, Narutowicza oraz od km 0+840 do km 1+397”. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.3. c) Pismo Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie zaopiniowania wniosku 

Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Wodociągowej Sp. z o.o. w Aleksandrowie 

Kujawskim o rozłożenie na cztery raty należności z tytułu opłaty za zajęcie pasa drogowego 

w ramach pomocy de minimis.  

 

Pan Marcin Strych Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim 

– niepotrzebnie w pierwszej kolejności scedowałem na Zarząd sprawę rozłożenia na raty 

należności z tytułu opłaty za zajęcie pasa drogowego Przedsiębiorstwa Gospodarki 

Komunalnej i Wodociągowej Sp. z o.o. w Aleksandrowie Kujawskim. Po analizie prawnej,  

po konsultacji z panią Sekretarz, doszliśmy wspólnie do wniosku, że to nie są zobowiązania 

cywilnoprawne tylko są to zobowiązania wynikające z decyzji Dyrektora ZDP i nie 

kwalifikują się pod uchwałę Rady Powiatu w sprawie zobowiązań cywilnoprawnych. 

Niemniej, w konsultacji z Radcą prawnym doszliśmy do wniosku, że ponieważ rzutuje to na 

finanse, może rzutować na finanse powiatu, nie chciałbym samodzielnie podejmować takiej 

decyzji. W związku z tym, proszę o zaopiniowanie tego wniosku przez Zarząd Powiatu.  

Ja bym dostosował się do tej opinii. Dotyczy to środków w kwocie 145.995,30 zł. Prezes 

Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Wodociągowej Sp. z o.o. wnosi o rozłożenie na 

cztery raty płatne kwartalnie. Przedłożył stosowne dokumenty. Opiera swój wniosek na 

argumentach związanych z podwyżką wynagrodzeń i z sytuacją finansową spółki, która jest 

taka jak w większości zresztą komunalnych spółek, która w jego ocenie jest trudna.   Proszę  

o zaopiniowanie tego wniosku albo pozytywne albo negatywne.  

 

Pani Lidia Tokarska – jakie jest stanowisko pana Wicestarosty w tej sprawie, co pan 

proponuje? 

 

Pan Andrzej Łozicki – ja bym poszedł na porozumienie z PGKiW, dobrze się z nimi 

współpracuje, proponowałbym wyrazić zgodę na rozłożenie należności na cztery raty.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – zgodnie z ustawą o finansach publicznych należności można 

umarzać w części, odraczać terminy spłaty całości albo części należności lub rozkładać na 

raty płatność całości albo części należności w przypadkach uzasadnionych względami 

społecznymi, ekonomicznymi, gospodarczymi. Tutaj nie ma udowodnionego, że spółka nie 
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posiada pieniędzy. Jeżeli Dyrektor ZDP miałby rozłożyć na raty należność za zgodą Zarządu 

to spółka musi udowodnić trudną sytuację finansową. Te dokumenty, które są załączone nie 

przedstawiają sytuacji finansowej spółki. Na pewno, zgodnie z ustawą o finansach 

publicznych, musi być udowodniona trudna sytuacja ekonomiczna.  

 

Pani Lidia Tokarska – w tej sprawie i tak decyzję podejmuje sam Dyrektor ZDP, bo to jest 

jego wyłączna kompetencja. My tych pieniędzy nie tracimy. Rozłożenie na raty skutkuje tym, 

że dostaniemy te pieniądze w czterech ratach, z opóźnieniem, nie w jednej kwocie tylko 

rozłożonej na cztery kwartały. Skutkuje to ewentualnie utratą odsetek, jeżeli wpłata ta byłaby 

jednorazowa i środki leżałaby na koncie to byłyby oprocentowane. Rozkładając na raty 

pomożemy PGKiW ale stracimy dochody z odsetek bankowych. 

 

Pan Marcin Strych – sytuacja się powtarza, jest analogiczna do zeszłego roku. Tej samej 

treści wniosek został złożony w zeszłym roku w grudniu. Było bardzo mało czasu na 

rozpatrzenie tego wniosku, były uzupełnienia dokumentów, pan Prezes podpierał się brakiem 

możliwości finansowych, płynności, niemniej w wymaganym terminie do 15 stycznia te 

pieniądze wpłynęły w pełnej kwocie i pan Prezes wycofał swój wniosek. Jest teraz 

analogiczna sytuacja.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – spółka ma plan finansowy. Musi udowodnić, że nie posiadają 

środków. Bez tych dowodów nie można należności rozłożyć na raty.  

 

Pan Marcin Strych – jest jeszcze trochę czasu, wystąpię do pana Prezesa o udowodnienie 

trudnej sytuacji finansowej spółki.  

 

Pani Lidia Tokarska – chcemy bardzo wyrazić wolę dobrej współpracy, iść na rękę spółce  

i wspólnymi siłami ten problem rozwiązać. Być może należałoby zaproponować dwie raty  

płatne np. jedna w styczniu, druga w czerwcu, co 6 miesięcy.  

 

Pan Marcin Strych – zaproponuję panu Prezesowi rozłożenie na dwie raty. Myślę, że jakiś 

kompromis znajdziemy.  

Czeka nas wspólne zadanie na ul. Wojska Polskiego w Aleksandrowie Kujawskim. Wstępnie 

pan Prezes mówił, że na razie w przyszłym roku chyba nie dadzą rady swojego zadania 

zrealizować. My natomiast na wiosnę przyszłego roku powinniśmy być już gotowi  

z dokumentacją. Mamy wykonawcę. Pan Prezes powiedział, że będzie zabiegał o środki, że 

będzie się starał, ale na ten czas na razie nie wygląda to w zielonych kolorach.   

 

Pani Lidia Tokarska – czy są jeszcze pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Po zapoznaniu się 

z pismem Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim, proponuję 

przychylić się do propozycji rozłożenia na raty należności Przedsiębiorstwa Gospodarki 

Komunalnej i Wodociągowej Sp. z o.o. w Aleksandrowie Kujawskim z tytułu opłaty za 

zajęcie pasa drogowego w wysokości 145.995,30 zł w ramach pomocy de minimis, pod 

warunkiem przedłożeniu środków dowodowych o trudnej sytuacji finansowej 

przedsiębiorstwa, niezbędnych do podjęcia decyzji w przedmiotowej sprawie, zgodnie  
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z ustawą o finansach publicznych. Jednocześnie proponuję wnieść do Dyrektora Zarządu 

Dróg Powiatowych o rozważenia rozłożenia należności na dwie raty oraz przedłożenia 

informacji o podjętej w tym zakresie decyzji.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu po zapoznaniu się z pismem Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim, przychylił się do propozycji rozłożenia na raty należności 

Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Wodociągowej Sp. z o.o. w Aleksandrowie 

Kujawskim z tytułu opłaty za zajęcie pasa drogowego w wysokości 145.995,30 zł w ramach 

pomocy de minimis, pod warunkiem przedłożeniu środków dowodowych o trudnej sytuacji 

finansowej przedsiębiorstwa, niezbędnych do podjęcia decyzji w przedmiotowej sprawie, 

zgodnie z ustawą o finansach publicznych. Jednocześnie Zarząd Powiatu wnosi do Dyrektora 

Zarządu Dróg Powiatowych o rozważenia rozłożenia należności na dwie raty oraz 

przedłożenia informacji o podjętej w tym zakresie decyzji.  

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – dziękuję panu Dyrektorowi ZDP za przedstawienie informacji. 

 

 

Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim skierowane do 

Wójta Gminy Zakrzewo z dnia 2 października 2023 r. znak: DUDiM.4300.45.2023 w sprawie 

wniosków radnych gminy złożonych na XLVII sesji Rady Gminy Zakrzewo dot. naprawy 

nawierzchni dróg powiatowych na terenie gminy, stanowi załącznik do protokołu. 

 

Informacja Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z dnia  

12 października 2023 r. znak: DUDiM.071.44.2023  o zawartym porozumieniu z firmą 

MAKADAM z siedzibą w Grudziądzu wykonawcą dokumentacji projektowo – 

kosztorysowej dla zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2633C ulica 

Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim na odcinku od km 0+000 do km 0+360 wraz  

z budową skrzyżowania typu okrężnego w obrębie skrzyżowania ulic: Chopina, Dworcowa, 

Słowackiego, Narutowicza oraz od km 0+840 do km 1+397”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z dnia  

13 października 2023 r. znak: DUDiM.071.45.2023 w sprawie zaopiniowania wniosku 

Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Wodociągowej Sp. z o.o. w Aleksandrowie 

Kujawskim o rozłożenie na cztery raty należności z tytułu opłaty za zajęcie pasa drogowego 

w ramach pomocy de minimis, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.4. a) Wnioski komisji Rady Powiatu Aleksandrowskiego dotyczące propozycji  

zadań do projektu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2024 – zajęcie 

stanowiska. 

   b) Wnioski Komendanta Powiatowego Policji w Aleksandrowie Kujawskim 

skierowane do Przewodniczącego Rady Powiatu Aleksandrowskiego i do Starosty 

Aleksandrowskiego w sprawie dofinansowania zakupu samochodu osobowego dla 

Komendy Powiatowej Policji w Aleksandrowie Kujawskim w 2024 roku w ramach 

wojewódzkiego Fundusz Wsparcia Policji – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.4. a) Wnioski komisji Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego dotyczące propozycji  zadań do projektu budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2024. 

Wniosków jest dużo, w większości się pokrywają. W dużej części wnioski dotyczą 

przebudowy i remontów dróg powiatowych, ale są też wnioski o zabezpieczenie środków na 

termomodernizację szkół, remont zabytków. Proponuję zapoznać się z tymi wnioskami. 

Przystępujemy do konstrukcji budżetu. Próbujemy to wszystko urealnić, znaleźć środki na jak 

największą ilość inwestycji. W związku z czym proponuję zająć stanowisko, że Zarząd 

Powiatu, zapoznał się propozycjami zadań do projektu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego 

na 2024 rok przedstawionymi przez komisje Rady Powiatu Aleksandrowskiego, tj.: 

1) Komisję Finansowo – Budżetową z dnia 28 września 2023 r., 

2) Komisję Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej z dnia 28 września 2023 r., 

3) Komisję Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 5 października 2023 r., 

4) Komisję Rewizyjną z dnia 5 października 2023 r., 

5) Komisję Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 10 października 2023 r., 

6) Komisję Polityki Społecznej z dnia 10 października 2023 r. , 

i rozpatrzy je przy konstrukcji budżetu powiatu na 2024 r. 

Jednocześnie Zarząd Powiatu będzie czynił starania, żeby zabezpieczyć środki finansowe  

w projekcie budżetu powiatu na 2024 r. na realizację jak największej liczby zadań 

zgłoszonych przez komisje Rady Powiatu w miarę możliwości finansowych powiatu.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – część wniosków może uda się zrealizować jeszcze w tym roku np. 

zakup samochodu ciężarowego używanego dla Zarządu Dróg Powiatowych. 

Dostaliśmy dofinansowanie do kilku zadań drogowych, na zabytki na przyszły rok, co 

zostanie ujęte w projekcie budżetu. 

 

Pani Lidia Tokarska – tak otrzymaliśmy środki na Pałac Trojanowskich, na LO  

w Ciechocinku. To się naturalnie rozwiązuje, te zadania wpisane zostaną do inwestycji 

planowanych na przyszły rok.  

Kto jest za moim wnioskiem? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się propozycjami zadań do projektu budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na 2024 rok przedstawionymi przez komisje Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego, tj.: 
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1) Komisję Finansowo – Budżetową z dnia 28 września 2023 r., 

2) Komisję Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej z dnia 28 września 2023 r., 

3) Komisję Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 5 października 2023 r., 

4) Komisję Rewizyjną z dnia 5 października 2023 r., 

5) Komisję Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 10 października 2023 r., 

6) Komisję Polityki Społecznej z dnia 10 października 2023 r. , 

i postanowił rozpatrzyć je przy konstrukcji budżetu powiatu na 2024 r. 

Zarząd Powiatu będzie czynił starania, żeby zabezpieczyć środki finansowe w projekcie 

budżetu powiatu na 2024 r. na realizację jak największej liczby zadań zgłoszonych przez 

komisje Rady Powiatu w miarę możliwości finansowych powiatu.  

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.4. b) Wnioski Komendanta Powiatowego 

Policji w Aleksandrowie Kujawskim skierowane do Przewodniczącego Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego i do Starosty Aleksandrowskiego w sprawie dofinansowania zakupu 

samochodu osobowego dla Komendy Powiatowej Policji w Aleksandrowie Kujawskim  

w 2024 roku w ramach wojewódzkiego Fundusz Wsparcia Policji. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski?  

 

Pan Mariusz Możdżeń – przy projekcie budżetu proponuję rozpatrzyć ten wniosek. 

 

Pani Lidia Tokarska – postaramy się zabezpieczyć środki na ten cel, będziemy szukać ich  

w budżecie. W bieżącym roku również wsparliśmy finansowo Policję. 

Proponuję rozpatrzyć wniosek Komendanta Powiatowego Policji w Aleksandrowie 

Kujawskim o udzielenie w 2024 r. dofinansowania  do zakupu samochodu osobowego dla 

Komendy Powiatowej Policji w Aleksandrowie Kujawskim w 2024 roku w ramach 

wojewódzkiego Fundusz Wsparcia Policji przy konstrukcji budżetu powiatu na 2024 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Zarząd Powiatu postanowił rozpatrzyć wniosek Komendanta Powiatowego Policji  

w Aleksandrowie Kujawskim o udzielenie w 2024 r. dofinansowania  do zakupu samochodu 

osobowego dla Komendy Powiatowej Policji w Aleksandrowie Kujawskim w 2024 roku  

w ramach wojewódzkiego Fundusz Wsparcia Policji przy konstrukcji budżetu powiatu  

na 2024 r. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Wnioski komisji Rady Powiatu Aleksandrowskiego dotyczące propozycji  zadań  

do projektu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2024, tj.: 

- Komisji Finansowo – Budżetowej z dnia 28 września 2023 r., 
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- Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej z dnia 28 września 2023 r., 

- Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 5 października 2023 r., 

- Komisji Rewizyjnej z dnia 5 października 2023 r., 

- Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 10 października 2023 r., 

- Komisji Polityki Społecznej z dnia 10 października 2023 r., 

stanowią załącznik do protokołu. 

 

Pismo Przewodniczącego Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 25 września 2023 r. znak: 

BR.0004.59.2023 wraz z wnioskiem Komendanta Powiatowego Policji w Aleksandrowie 

Kujawskim z dnia 18 września 2023 r. l.dz. P-237.2886.23 w sprawie dofinansowania zakupu 

samochodu osobowego dla Komendy Powiatowej Policji w Aleksandrowie Kujawskim  

w 2024 roku w ramach wojewódzkiego Fundusz Wsparcia Policji, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Pismo Kierownika Biura Zarządzania Kryzysowego i Spraw Obronnych z dnia  

18 października 2023 r. znak: BZ.0025.16.2023 wraz z wnioskiem Komendanta Powiatowego 

Policji w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 12 października 2023 r. l.dz. P-237.3206.23.RZ 

skierowany do Starosty Aleksandrowskiego w sprawie dofinansowania zakupu samochodu 

osobowego dla Komendy Powiatowej Policji w Aleksandrowie Kujawskim w 2024 roku  

w ramach wojewódzkiego Fundusz Wsparcia Policji, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.5. Wnioski komisji Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.5. Wnioski komisji Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

Komisja Polityki Społecznej Rady Powiaty Aleksandrowskiego na posiedzeniu w dniu  

10 października 2023 r. zapoznała się z informacją o przebiegu działań promocyjnych, imprez 

kulturalnych i sportowo – turystycznych w powiecie do 30 września 2023 r. i wniosła do 

Zarządu Powiatu o powrót do współorganizowania dożynek powiatowo – gminnych. Była 

kiedyś taka tradycja współorganizowania przez powiat dożynek. Zaprzestaliśmy w okresie 

epidemii covid. W niektórych miejscowościach są organizowane dożynki. Czekamy na 

zaproszenie do współorganizowania dożynek. Jak na razie gminy raczej nie są tym 

zainteresowane. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – niektóre gminy odchodzą od organizacji dożynek. 

 

Pani Paulina Smykowska – tak, a w niektórych gminach organizowane są dożynki 

parafialne np. w Wagańcu, Raciążku.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć do 

wiadomości wniosek Komisji Polityki Społecznej Rady Powiaty Aleksandrowskiego z dnia  

10 października 2023 r. o powrót do współorganizowania dożynek powiatowo – gminnych. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości wniosek Komisji Polityki Społecznej Rady Powiaty 

Aleksandrowskiego z dnia 10 października 2023 r. o powrót do współorganizowania dożynek 

powiatowo – gminnych. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska na posiedzeniu w dniu  

10 października 2023 r. zapoznała się z: informacją Starosty w zakresie sprawowania nadzoru 

nad gospodarką leśną w lasach niestanowiących własności Skarbu Państwa, informacją 

Starosty w zakresie wydawania zezwoleń na usunięcie drzew, z pismami Zarządu Powiatu  

w sprawie wniosków Komisji z 20 czerwca 2023 r. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd 

Powiatu zapoznał się z informacją Przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska dot. posiedzenia Komisji w dniu 10 października 2023 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska dot. posiedzenia Komisji w dniu 10 października 2023 r. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – Komisja Rewizyjna Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

przeprowadziła kontrolę w Szkole Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim w dniu 12 października 2023 r. w zakresie gospodarki finansowej i stanu 

organizacyjnego za 2022 rok. W wyniku przeprowadzonej kontroli Komisja stwierdziła 

rozbieżność pomiędzy regulaminem szkoły a schematem organizacyjnym polegającą na nie 

wpisaniu do regulaminu dwóch stanowisk ujętych w schemacie. Wobec powyższego Komisja 

zaleciła aktualizację regulaminu organizacyjnego oraz większą współpracę pomiędzy 

Dyrektorem szkoły a Zarządem Powiatu w zakresie pozyskiwania środków zewnętrznych 

oraz zabezpieczenia wkładu własnego do inwestycji. 

 

Pani Paulina Smykowska – jakiego regulaminu organizacyjnego? W szkole jest statut  

i organizacja szkoły, nie ma regulaminu organizacyjnego. 

 

Pani Lidia Tokarska – była pani Wicedyrektor podczas tej kontroli, nie wiem jakie 

dokumenty przedłożyła Komisji. Jeżeli chodzi o większą współpracę pomiędzy Dyrektorem 

szkoły a Zarządem Powiatu w zakresie pozyskiwania środków zewnętrznych oraz 

zabezpieczenia wkładu własnego do inwestycji to dyrektorzy są zobowiązani do szukania 

środków zewnętrznych na finansowanie zadań dla swoich jednostek i przedstawiania 

Zarządowi możliwości pozyskania realnych środków. Dyrektorzy powinni szukać konkursów, 

które ich interesują, biorąc pod uwagę co chcieli by zrobić i co mogą zrobić w swoich 

jednostkach. Ostatnim krokiem jest zabezpieczenie środków na wkład własny.  
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Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć 

stanowisko, że Zarząd Powiatu zapoznał się z wnioskami Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z kontroli przeprowadzonej w Szkole Podstawowej Specjalnej Nr 4  

w Aleksandrowie Kujawskim w dniu 12 października 2023 r. w zakresie gospodarki 

finansowej i stanu organizacyjnego za 2022 rok, tj.: o aktualizację regulaminu 

organizacyjnego szkoły w związku ze stwierdzonymi rozbieżnościami między regulaminem a 

schematem organizacyjnym oraz o większą współpracę pomiędzy Dyrektorem SPS Nr 4 a 

Zarządem Powiatu w zakresie pozyskiwania środków zewnętrznych oraz zabezpieczenia 

wkładu własnego do inwestycji.  

Jednocześnie proponuję zobowiązać Dyrektora SPS Nr 4 do ustosunkowania się do 

przedłożonych przez Komisję wniosków i przedłożenia wyjaśnień w tym zakresie Zarządowi 

Powiatu. Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z wnioskami Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z kontroli przeprowadzonej w Szkole Podstawowej Specjalnej Nr 4  

w Aleksandrowie Kujawskim w dniu 12 października 2023 r. w zakresie gospodarki 

finansowej i stanu organizacyjnego za 2022 rok, tj.: 

- o aktualizację regulaminu organizacyjnego szkoły w związku ze stwierdzonymi 

rozbieżnościami między regulaminem a schematem organizacyjnym, 

- o większą współpracę pomiędzy Dyrektorem SPS Nr 4 a Zarządem Powiatu w zakresie 

pozyskiwania środków zewnętrznych oraz zabezpieczenia wkładu własnego do inwestycji, 

i zobowiązał Dyrektorem SPS Nr 4 do ustosunkowania się do przedłożonych przez Komisję 

wniosków i przedłożenia wyjaśnień w tym zakresie Zarządowi Powiatu. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Wniosek Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

10 października 2023 r., stanowi załącznik do protokołu. 

 

Informacja Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

z dnia 10 października 2023 r., stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 12 października  

2023 r., stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.6. Pismo Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego w sprawie realizacji 

zadania pn. „Dostosowanie istniejących dwóch łazienek dla potrzeb osób 

niepełnosprawnych w Urzędzie Miasta w Aleksandrowie Kujawskim” w ramach 

programu „Dostępna przestrzeń publiczna” realizowanego przez PFRON  

i zabezpieczenia środków finansowych w budżecie powiatu na rok 2024 na wkład 

własny według posiadanych udziałów w nieruchomości  – zajęcie stanowiska.  
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Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.6. Pismo Burmistrza Miasta 

Aleksandrowa Kujawskiego w sprawie realizacji zadania pn. „Dostosowanie istniejących 

dwóch łazienek dla potrzeb osób niepełnosprawnych w Urzędzie Miasta w Aleksandrowie 

Kujawskim” w ramach programu „Dostępna przestrzeń publiczna” realizowanego przez 

PFRON i zabezpieczenia środków finansowych w budżecie powiatu na rok 2024 na wkład 

własny według posiadanych udziałów w nieruchomości.  

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Po zapoznaniu się z pismem Burmistrza Miasta 

Aleksandrowa Kujawskiego w sprawie realizacji zadania pn. „Dostosowanie istniejących 

dwóch łazienek dla potrzeb osób niepełnosprawnych w Urzędzie Miasta w Aleksandrowie 

Kujawskim” w ramach programu „Dostępna przestrzeń publiczna” realizowanego przez 

PFRON, proponuję  zabezpieczyć w projekcie budżetu powiatu na rok 2024 środki finansowe 

w wysokości 8.571,10 zł na wkład własny według posiadanych udziałów w nieruchomości.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu po zapoznaniu się z pismem Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego  

w sprawie realizacji zadania pn. „Dostosowanie istniejących dwóch łazienek dla potrzeb 

osób niepełnosprawnych w Urzędzie Miasta w Aleksandrowie Kujawskim” w ramach 

programu „Dostępna przestrzeń publiczna” realizowanego przez PFRON, postanowił  

zabezpieczyć w projekcie budżetu powiatu na rok 2024 środki finansowe w wysokości 

8.571,10 zł na wkład własny według posiadanych udziałów w nieruchomości.  

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Organizacji, Kadr i Nadzoru z dnia 10 października 2023 r. znak: 

OR.Og.2510.61.2023 wraz z pismem Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego  

z dnia 28 września 2023 r. w sprawie realizacji zadania pn. „Dostosowanie istniejących 

dwóch łazienek dla potrzeb osób niepełnosprawnych w Urzędzie Miasta w Aleksandrowie 

Kujawskim” w ramach programu „Dostępna przestrzeń publiczna” realizowanego przez 

PFRON i zabezpieczenia środków finansowych w budżecie powiatu na rok 2024 na wkład 

własny według posiadanych udziałów w nieruchomości, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.7. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia programu współpracy 

Powiatu Aleksandrowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 

2024. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.7. Projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie uchwalenia programu współpracy Powiatu Aleksandrowskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2024. 
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Corocznie uchwalany jest program współpracy z organizacjami pozarządowymi. Zmienione 

są kwoty na realizację zadań w ramach otwartych konkursów ofert.  

 

Pani Paulina Smykowska – zostały źle obliczone kwoty na konkurs ofert na nieodpłatną 

pomoc prawną i to zostało wczoraj skorygowane. Wysokość środków planowanych na 

powierzenie lub wsparcie realizacji zadań publicznych w ramach otwartych konkursów ofert 

została określona na 2.188.556,32 zł, w tym na realizację zadania w zakresie prowadzenia 

punktu nieodpłatnej pomocy prawnej oraz nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego na 

68.245,32 zł. 

 

Pani Lidia Tokarska – proponujemy zwiększenie środków na realizację zadań w zakresie 

kultury fizycznej i sportu do 42.000 zł, a w zakresie kultury i ochrony dziedzictwa 

narodowego 35.000 zł. Wzrost o 2.000 zł, poprzednio było odpowiednio 40.000 zł i 33.000 zł.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – ulegnie zmianie kwota na realizację zadania publicznego  

w zakresie pomocy społecznej, ponieważ wynikać ona będzie z decyzji wojewody. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zatwierdzić 

projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia programu współpracy Powiatu 

Aleksandrowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2024 i skierować do konsultacji 

społecznych. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu zatwierdził projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia programu 

współpracy Powiatu Aleksandrowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2024  

i postanowił skierować do konsultacji społecznych. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 12 października 2023 r. znak: PS.510.4.2023 wraz  

z projektem uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia programu współpracy Powiatu 

Aleksandrowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2024, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.8. Wniosek Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Leczniczo 

– Opiekuńczym w Raciążku o przyznanie nagrody rocznej dla Mariusz 

Zakrzewskiego Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku – projekt uchwały Zarządu Powiatu. 
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Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.8. Wniosek Rady Społecznej przy 

Samodzielnym Publicznym Zakładzie Leczniczo – Opiekuńczym w Raciążku o przyznanie 

nagrody rocznej dla Mariusz Zakrzewskiego Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku – projekt uchwały Zarządu Powiatu. 

To jest pokłosie ostatniego posiedzenia Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym 

Zakładzie Leczniczo – Opiekuńczym w Raciążku, które odbyło się 10 października 2023 r., 

na którym, na wniosek Dyrektora, podjęta została uchwała w sprawie złożenia wniosku do 

Zarządu Powiatu o przyznanie nagrody rocznej za 2022 r. dla Mariusz Zakrzewskiego 

Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. Jest 

to pierwsza nagroda dla pana Dyrektora od objęcia stanowiska. Proponowana wysokość 

nagrody rocznej to 200% wynagrodzenia przeciętnego, tj. 18.000 zł brutto. Zarząd Powiatu 

decyduje czy przyznać taką nagrodę czy nie. Jako Przewodnicząca Rady Społecznej proszę 

Zarząd o przyznanie takiej nagrody. Otwieram dyskusję. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – jestem za. 

 

Pani Lidia Tokarska – dodam, że uchwała została podjęta przez Radę Społeczną 

jednogłośnie w pełnym składzie.  

 

Pan Andrzej Łozicki – jestem za. 

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję podjąć uchwałę w sprawie przyznania nagrody rocznej dla 

Mariusza Zakrzewskiego Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku, w wysokości 200% przeciętnego wynagrodzenia miesięcznego  

z roku poprzedzającego przyznanie nagrody, tj. w wysokości 18.000 zł brutto. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 570/2023 w sprawie przyznania nagrody rocznej dla 

Mariusza Zakrzewskiego Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku, w wysokości 200% przeciętnego wynagrodzenia miesięcznego  

z roku poprzedzającego przyznanie nagrody, tj. w wysokości 18.000 zł brutto. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 12 października 2023 r. znak: PS.8023.9.2023 wraz  

z wnioskiem Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Leczniczo – 

Opiekuńczym w Raciążku o przyznanie nagrody rocznej dla Mariusz Zakrzewskiego 

Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku 

wyrażonym w uchwale nr 3/2023 z dnia 10 października 2023r. przekazanym przez Dyrektora 

SP ZL-O w Raciążku pismem z dnia 11 października 2023 r. znak: RS.0052.2.2.2023  

i projektem uchwały Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.9. a) Informacja Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku w sprawie zmiany planu finansowego, w tym planu 

inwestycyjnego na rok 2023 Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku. 

b) Wniosek Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku o wyrażenie zgody na rozpoczęcie procedury nadania 

imienia SP ZL-O w Raciążku – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.9. a) Informacja Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku w sprawie 

zmiany planu finansowego, w tym planu inwestycyjnego na rok 2023 Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. 

SP ZL-O otrzymał dodatkowe środki z NFZ. Środki te przeznaczone zostały na bieżące 

potrzeby, w związku ze zwiększeniem kosztów spowodowanych wzrostem inflacji, a co za 

tym idzie wzrostem cen usług, dostaw, a także na wynagrodzenia. Ponadto zwiększone 

zostały środki na inwestycje, tj. na wymianę ogrodzenia od ulicy Szkolnej. Inwestycja ta jest 

już zakończona. Na etapie wyłaniania wykonawcy okazało się, że zabezpieczona kwota jest 

niewystarczająca. W związku z tym, trzeba było zwiększyć środki na to zadanie.  

Czy są pytania, uwagi, wnioski?  

 

Pan Mariusz Możdżeń – widać w tych zmianach planu jak rosną koszty leków, gazu, energii 

elektrycznej, żywności. 

 

Pani Lidia Tokarska – sytuacja finansowa zakładu jest stabilna. Zakład, w ramach środków 

głównie z NFZ, jest w stanie zabezpieczyć te wszystkie potrzeby na bieżącą.  

Proponuję przyjąć do wiadomości informację Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku w sprawie zmiany planu finansowego, w tym planu 

inwestycyjnego na rok 2023 Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego 

w Raciążku. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości informację Dyrektora Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku w sprawie zmiany planu finansowego,  

w tym planu inwestycyjnego na rok 2023 Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.9. b) Wniosek Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku o wyrażenie zgody na 

rozpoczęcie procedury nadania imienia SP ZL-O w Raciążku. 
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Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku 

wnioskuje o wyrażenie zgody na rozpoczęcie procedury nadania imienia SP ZL-O  

w Raciążku. W listopadzie 2024 r. zakład obchodzić będzie 35 – lecie. Przy tej okazji 

chcieliby nadać placówce imię bł. Michała Kozala. Uważam, że należy wspierać takie 

inicjatywy. To jest dobra rzecz. Być może jest ona potrzebna społeczności tego zakładu.  

Czy są pytania, uwagi, wnioski?  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – jestem za. Zakład posiada już Kaplicę Zakładową pod 

wezwaniem bł. Michała Kozala. 

 

Pani Lidia Tokarska – jest to dobra, słuszna droga. Proponuję wyraził zgodę na rozpoczęcie 

procedury nadania Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Leczniczo – Opiekuńczemu  

w Raciążku imienia bł. Michała Kozala. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na rozpoczęcie procedury nadania Samodzielnemu 

Publicznemu Zakładowi Leczniczo – Opiekuńczemu w Raciążku imienia bł. Michała Kozala. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 12 października 2023 r. znak: PS.8023.10.2023 wraz  

z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego  

w Raciążku w sprawie zmiany planu finansowego, w tym planu inwestycyjnego na rok 2023 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku z dnia  

11 października 2023 r. znak: RS.0052.2.2.2023 i uchwałą nr 2/2023 Rady Społecznej przy 

SP ZL-O w Raciążku z dnia 10 października 2023 r., stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 17 października 2023 r. znak: PS.8023.7.2023 wraz  

z wnioskiem Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego  

w Raciążku z dnia 7 lipca 2023 r. l.dz. 303.2023 o wyrażenie zgody na rozpoczęcie procedury 

nadania imienia SP ZL-O w Raciążku, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.10. a) Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu 

ofert na powierzenie realizacji zadania publicznego polegającego na udzielaniu 

nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego poradnictwa 

obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie Powiatu Aleksandrowskiego w 2024 

roku. 
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b) Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ustalenia regulaminu komisji 

konkursowej w celu opiniowania złożonych ofert w otwartym konkursie ofert na 

powierzenie realizacji zadania publicznego polegającego na udzielaniu nieodpłatnej 

pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz 

edukacji prawnej na terenie Powiatu Aleksandrowskiego w 2024 roku. 

c) Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia naboru kandydatów  

na członka komisji konkursowej powoływanej w celu opiniowania złożonych ofert  

w otwartym konkursie ofert na powierzenie realizacji zadania publicznego 

polegającego na udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego 

poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego w 2024 roku. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.10. a) Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na powierzenie realizacji zadania publicznego 

polegającego na udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego 

poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie Powiatu Aleksandrowskiego  

w 2024 roku. 

 

Pani Paulina Smykowska – należy wyłonić w drodze konkursu organizację pozarządową  

do prowadzenia punktu nieodpłatnej pomocy prawnej. Punkt ten mamy zlokalizowany  

w Aleksandrowie Kujawskim na ul. Wyspiańskiego. Przedłożyłam Zarządowi trzy projekty 

uchwał w tej sprawie. Kwota bazowa określona została dość późno, dopiero w październiku, 

stąd dopiero teraz przedkładam projekty przedmiotowych uchwał. Jeżeli uchwały te zostaną 

na dzisiejszym posiedzeniu podjęte przez Zarząd  to dzisiaj zostanie ogłoszony konkurs na 

prowadzenie punktu nieodpłatnej pomocy prawnej z terminem składania ofert do 9 listopada 

br., oraz również dzisiaj ogłoszony zostanie nabór kandydatów na członka komisji 

konkursowej z terminem składania ofert do 26 października br. Do 9 listopada Zarząd musi 

powołać komisję konkursową. Będziemy robić wszystko, żeby do 30 listopada br. zawrzeć 

umowę z organizacją, bo taki mamy obowiązek. 

Pani Starosta wystosowała pisma do wójtów i burmistrzów z terenu powiatu, gdzie są 

utworzone punkty nieodpłatnej pomocy prawnej, czy podtrzymują decyzje o funkcjonowaniu 

tych punktów w wyznaczonych miejscach. Być może uda się na kolejne posiedzenie Zarządu 

przedłożyć porozumienie z gminami na udostępnienie lokali na prowadzenie punktu pomocy 

prawnej. Następnie należy zawrzeć porozumienie z Okręgową Radą Adwokacką  

w Toruniu i Okręgową Izbą Radców Prawnych w Toruniu w sprawie udzielania nieodpłatnej 

pomocy prawnej na obszarze powiatu aleksandrowskiego w roku 2024. 

 

Pani Lidia Tokarska – pani Sekretarz zrobiła analizę ile osób korzysta z nieodpłatnej 

pomocy prawnej. Nie wygląda to równomiernie we wszystkich punktach, nie we wszystkich 

punktach ta ilość osób korzystających z pomocy prawnej jest zadawalająca. Być może  

w przyszłości należałoby się zastanowić nad ograniczeniem liczby tych punktów.  
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Pani Paulina Smykowska – największe obłożenie jest w punkcie w Aleksandrowie 

Kujawskim na ul. Wyspiańskiego. Wynika to z tego, że ten punkt jest czynny codziennie.  

W poniedziałki w Aleksandrowie Kujawskim działa drugi punkt na ul. Sikorskiego  

w budynku PCPR i tam też jest sporo osób korzystających. Duże zainteresowanie jest zawsze 

punktem w Ciechocinku, który czynny jest jeden dzień w tygodniu. W pozostałych punktach 

do dnia 16 października było po ok. 20 osób przyjętych od początku roku, w Wołuszewie 

punkt jest czynny raz w tygodniu – przyjętych było 16 osób, w Nieszawie – 6 osób, gdzie 

punkt jest otwarty jeden dzień w tygodniu co drugi tydzień. Podejrzewam, że wójtowie  

i burmistrzowie będą chcieli utrzymać te punkty dla swoich mieszkańców mimo, że 

korzystających osób jest tak mało. Uważam, że w przyszłym roku Zarząd Powiatu powinien 

się zastanowić czy te punkty wszystkie utrzymywać, czy nie lepiej dołożyć kolejny dzień np. 

dla Ciechocinka, gdzie jest duże zainteresowanie.   

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć 

uchwałę w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na powierzenie realizacji zadania 

publicznego polegającego na udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenia 

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego w 2024 roku. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 571/2023 w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert  

na powierzenie realizacji zadania publicznego polegającego na udzielaniu nieodpłatnej 

pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji 

prawnej na terenie Powiatu Aleksandrowskiego w 2024 roku. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.10. b) Projekt uchwały Zarządu Powiatu 

w sprawie ustalenia regulaminu komisji konkursowej w celu opiniowania złożonych ofert  

w otwartym konkursie ofert na powierzenie realizacji zadania publicznego polegającego na 

udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego poradnictwa 

obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie Powiatu Aleksandrowskiego w 2024 roku. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie ustalenia 

regulaminu komisji konkursowej w celu opiniowania złożonych ofert w otwartym konkursie 

ofert na powierzenie realizacji zadania publicznego polegającego na udzielaniu nieodpłatnej 

pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji 

prawnej na terenie Powiatu Aleksandrowskiego w 2024 roku. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 572/2023 w sprawie ustalenia regulaminu komisji 

konkursowej w celu opiniowania złożonych ofert w otwartym konkursie ofert na powierzenie 

realizacji zadania publicznego polegającego na udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej, 

świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie 

Powiatu Aleksandrowskiego w 2024 roku. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.10. c) Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie ogłoszenia naboru kandydatów na członka komisji konkursowej powoływanej  

w celu opiniowania złożonych ofert w otwartym konkursie ofert na powierzenie realizacji 

zadania publicznego polegającego na udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenia 

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego w 2024 roku. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie ogłoszenia 

naboru kandydatów na członka komisji konkursowej powoływanej w celu opiniowania 

złożonych ofert w otwartym konkursie ofert na powierzenie realizacji zadania publicznego 

polegającego na udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego 

poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie Powiatu Aleksandrowskiego  

w 2024 roku. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 573/2023 w sprawie ogłoszenia naboru kandydatów  

na członka komisji konkursowej powoływanej w celu opiniowania złożonych ofert  

w otwartym konkursie ofert na powierzenie realizacji zadania publicznego polegającego na 

udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego poradnictwa 

obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie Powiatu Aleksandrowskiego w 2024 roku. 

 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 17 października 2023 r. znak: SK.0783.3.2023 wraz z: 

- projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert  

na powierzenie realizacji zadania publicznego polegającego na udzielaniu nieodpłatnej 

pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji 

prawnej na terenie Powiatu Aleksandrowskiego w 2024 roku, 

- projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ustalenia regulaminu komisji konkursowej 

w celu opiniowania złożonych ofert w otwartym konkursie ofert na powierzenie realizacji 

zadania publicznego polegającego na udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenia 

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego w 2024 roku, 
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- projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia naboru kandydatów  

na członka komisji konkursowej powoływanej w celu opiniowania złożonych ofert  

w otwartym konkursie ofert na powierzenie realizacji zadania publicznego polegającego na 

udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego poradnictwa 

obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie Powiatu Aleksandrowskiego w 2024 roku, 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.11. Pismo Zarządu Fundacji „Cypisek Dzieciom” z siedzibą w Aleksandrowie 

Kujawskim w sprawie udzielenia wsparcia finansowego z przeznaczeniem na zakup 

medali okolicznościowych dla uczestników Biegu Niepodległości i zgody na użycie 

herbu Powiatu Aleksandrowskiego w celu oznakowania medali okolicznościowych dla 

uczestników biegu – zajęcie stanowiska.  

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.11. Pismo Zarządu Fundacji „Cypisek 

Dzieciom” z siedzibą w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie udzielenia wsparcia 

finansowego z przeznaczeniem na zakup medali okolicznościowych dla uczestników Biegu 

Niepodległości i zgody na użycie herbu Powiatu Aleksandrowskiego w celu oznakowania 

medali okolicznościowych dla uczestników biegu.  

Fundacja chce zorganizować 11 listopada Bieg Niepodległości w Aleksandrowie Kujawskim. 

Chcą zakupić medale okolicznościowe dla biegaczy. Planują zorganizować to na szeroką 

skalę z wpisowym, które częściowo by rekompensowało koszt medali, które będą bardzo 

drogie. Trasa biegu: początek Plac 3-Maja, ul. Chopina poprzez ul. Sikorskiego, a 

zakończenie biegu na Stadionie Miejskim w Aleksandrowie Kujawskim. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski?  

 

Pan Andrzej Łozicki – jestem za. 

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję pozytywnie rozpatrzyć wniosek Zarządu Fundacji 

„Cypisek Dzieciom” z siedzibą w Aleksandrowie Kujawskim i udzielić wsparcia finansowego 

w kwocie 1.200 zł ze środków zabezpieczonych w budżecie powiatu na sport  

z przeznaczeniem na zakup medali okolicznościowych dla uczestników Biegu Niepodległości 

i wyrazić zgodę na użycie herbu Powiatu Aleksandrowskiego w celu oznakowania medali 

okolicznościowych dla uczestników biegu.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Zarządu Fundacji „Cypisek Dzieciom”  

z siedzibą w Aleksandrowie Kujawskim i postanowił udzielić wsparcia finansowego  

w kwocie 1.200 zł ze środków zabezpieczonych w budżecie powiatu na sport  

z przeznaczeniem na zakup medali okolicznościowych dla uczestników Biegu Niepodległości  

i wyraził zgodę na użycie herbu Powiatu Aleksandrowskiego w celu oznakowania medali 

okolicznościowych dla uczestników biegu.  
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Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 16 października 2023 r. znak: PS.0532.6.2023 wraz  

z pismem Zarządu Fundacji „Cypisek Dzieciom” z siedzibą w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 26 września 2023 r. w sprawie udzielenia wsparcia finansowego z przeznaczeniem na 

zakup medali okolicznościowych dla uczestników Biegu Niepodległości i zgody na użycie 

herbu Powiatu Aleksandrowskiego w celu oznakowania medali okolicznościowych dla 

uczestników biegu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.12. Pismo Urzędu Marszałkowskiego Województwa Kujawsko – Pomorskiego 

Departamentu Spraw Społecznych i Zdrowia w sprawie przystąpienia wspólnie  

z Województwem Kujawsko – Pomorskim w 2024 r. do programu polityki zdrowotnej 

– zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.12. Pismo Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Kujawsko – Pomorskiego Departamentu Spraw Społecznych i Zdrowia  

w sprawie przystąpienia wspólnie z Województwem Kujawsko – Pomorskim w 2024 r.  

do programu polityki zdrowotnej. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję wyrazić wolę przystąpienia wspólnie  

z Województwem Kujawsko – Pomorskim w 2024 r. do programu polityki zdrowotnej pn. 

„Program profilaktyki zakażeń pneumokokowych wśród osób dorosłych w oparciu  

o szczepienia przeciwko pneumokokom w województwie kujawsko – pomorskim” i objęcia 

programem 20 mieszkańców Powiatu Aleksandrowskiego.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu postanowił wyrazić wolę przystąpienia wspólnie z Województwem Kujawsko 

– Pomorskim w 2024 r. do programu polityki zdrowotnej pn. „Program profilaktyki zakażeń 

pneumokokowych wśród osób dorosłych w oparciu o szczepienia przeciwko pneumokokom  

w województwie kujawsko – pomorskim” i objęcia programem 20 mieszkańców Powiatu 

Aleksandrowskiego.  

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – co roku te programy są takie same, może trzeba dać sygnał, żeby 

Urząd Marszałkowski w przyszłym roku przedstawił w programie polityki prozdrowotnej 

inne programy. 

 

Pani Paulina Smykowska – ale wówczas musielibyśmy przedstawić jakieś swoje propozycje 

programów zdrowotnych.  
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Pani Małgorzata Wdowczyk – pozostańmy przy propozycjach Urzędu Marszałkowskiego. 

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 16 października 2023 r. znak: PS.8010.6.2023 wraz  

z pismem Urzędu Marszałkowskiego Województwa Kujawsko – Pomorskiego Departamentu 

Spraw Społecznych i Zdrowia z dnia 9 października 2023 r. znak: SZ-III-Z.9011.11.2023  

w sprawie przystąpienia wspólnie z Województwem Kujawsko – Pomorskim w 2024 r.  

do programu polityki zdrowotnej, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.13. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim 

na temat zakupu opału na kolejny sezon grzewczy oraz podjętych działań związanych 

z adaptacją pomieszczeń stołówki byłego internatu na cele dydaktyczne, dokonania 

nasadzenia drzew i zakupu butów dla zespołu folklorystycznego. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.13. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół 

Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim na temat zakupu opału na kolejny sezon grzewczy 

oraz podjętych działań związanych z adaptacją pomieszczeń stołówki byłego internatu na cele 

dydaktyczne, dokonania nasadzenia drzew i zakupu butów dla zespołu folklorystycznego. 

Dyrektor ZS Nr 1 CKP informuje, że na razie opał nie zostanie zakupiony gdyż brakuje 

miejsca na jego przechowywanie. Obecnie szkoła posiada 400 ton miału. Jest to ilość, która 

wystarczy do końca 2023 r. Przystąpiono do adaptacji pomieszczenia stołówki w budynku po 

byłym internacie na sale dydaktyczne w ramach środków zabezpieczonych w planie 

finansowym szkoły. Dyrektor informuje również, że w związku z realizacją zadania 

polegającego na nasadzeniu nowych drzew w parku, Konserwator Zabytków zalecił 

wykonanie projektu zieleni z rodzimych gatunków drzew. Projekt odtworzenia historycznego 

wizerunku przestrzeni przed budynkiem pałacu wyniesie 6.000 zł brutto. Zakupiono buty dla 

zespołu folklorystycznego w ramach środków zabezpieczonych w planie finansowym.  

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć do wiadomości informację 

Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim na temat zakupu opału na 

kolejny sezon grzewczy oraz podjętych działań związanych z adaptacją pomieszczeń stołówki 

byłego internatu na cele dydaktyczne, dokonania nasadzenia drzew i zakupu butów dla 

zespołu folklorystycznego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości informację Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim na temat zakupu opału na kolejny sezon grzewczy oraz podjętych 

działań związanych z adaptacją pomieszczeń stołówki byłego internatu na cele dydaktyczne, 

dokonania nasadzenia drzew i zakupu butów dla zespołu folklorystycznego. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  
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Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia  

16 października 2023 r. znak: PS.4324.23.4.2023 wraz z informacją Dyrektora Zespołu Szkół 

Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 9 października 2023 r. l.dz. 273/2023 na temat 

zakupu opału na kolejny sezon grzewczy oraz podjętych działań związanych z adaptacją 

pomieszczeń stołówki byłego internatu na cele dydaktyczne, dokonania nasadzenia drzew  

i zakupu butów dla zespołu folklorystycznego, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.14. Projekt decyzji Zarządu Powiatu w sprawie wygaśnięcia trwałego zarządu  

na nieruchomościach położonych w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy 

Wyspiańskiego, oznaczonych numerami ewidencyjnymi: 488 o powierzchni 0,0019 ha, 

500 o powierzchni 0,0029 ha, 505 o powierzchni 0,0025 ha i 506 o powierzchni  

0,0025 ha, stanowiących własność Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.14. Projekt decyzji Zarządu Powiatu  

w sprawie wygaśnięcia trwałego zarządu na nieruchomościach położonych w Aleksandrowie 

Kujawskim przy ulicy Wyspiańskiego, oznaczonych numerami ewidencyjnymi: 488  

o powierzchni 0,0019 ha, 500 o powierzchni 0,0029 ha, 505 o powierzchni 0,0025 ha i 506  

o powierzchni 0,0025 ha, stanowiących własność Powiatu Aleksandrowskiego. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć decyzję w sprawie wygaśnięcia 

trwałego zarządu na nieruchomościach położonych w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy 

Wyspiańskiego, oznaczonych numerami ewidencyjnymi: 488 o powierzchni 0,0019 ha, 500 o 

powierzchni 0,0029 ha, 505 o powierzchni 0,0025 ha i 506 o powierzchni 0,0025 ha, 

stanowiących własność Powiatu Aleksandrowskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję nr 8/2023 w sprawie wygaśnięcia trwałego zarządu  

na nieruchomościach położonych w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Wyspiańskiego, 

oznaczonych numerami ewidencyjnymi: 488 o powierzchni 0,0019 ha, 500 o powierzchni 

0,0029 ha, 505 o powierzchni 0,0025 ha i 506 o powierzchni 0,0025 ha, stanowiących 

własność Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia  

16 października 2023 r. znak: GN.Gg.6844.21.2023 wraz z projektem decyzji Zarządu 

Powiatu w sprawie wygaśnięcia trwałego zarządu na nieruchomościach położonych  

w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Wyspiańskiego, oznaczonych numerami 

ewidencyjnymi: 488 o powierzchni 0,0019 ha, 500 o powierzchni 0,0029 ha, 505  

o powierzchni 0,0025 ha i 506 o powierzchni 0,0025 ha, stanowiących własność Powiatu 

Aleksandrowskiego, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.15. a) Projekt aneksu do porozumienia z Powiatem Częstochowskim  zawartego  

10 października 2022 r. w sprawie przyjęcia przez Powiat Częstochowski dziecka do 

rodziny zastępczej niezawodowej oraz ustalenia wysokości i zasad ponoszenia 

wydatków na jego opiekę i wychowanie. 

b) Projekt aneksu do porozumienia z Powiatem Częstochowskim  zawartego  

10 października 2022 r. w sprawie przyjęcia przez Powiat Częstochowski dziecka do 

rodziny zastępczej niezawodowej oraz ustalenia wysokości i zasad ponoszenia 

wydatków na jego opiekę i wychowanie. 

c) Projekt aneksu do porozumienia z Powiatem Częstochowskim  zawartego  

10 października 2022 r. w sprawie przyjęcia przez Powiat Częstochowski dziecka do 

rodziny zastępczej niezawodowej oraz ustalenia wysokości i zasad ponoszenia 

wydatków na jego opiekę i wychowanie. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.15. a) Projekt aneksu do porozumienia  

z Powiatem Częstochowskim  zawartego 10 października 2022 r. w sprawie przyjęcia przez 

Powiat Częstochowski dziecka do rodziny zastępczej niezawodowej oraz ustalenia wysokości 

i zasad ponoszenia wydatków na jego opiekę i wychowanie. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć aneks do porozumienia  

z Powiatem Częstochowskim  zawartego 10 października 2022 r. w sprawie przyjęcia przez 

Powiat Częstochowski dziecka do rodziny zastępczej niezawodowej oraz ustalenia wysokości 

i zasad ponoszenia wydatków na jego opiekę i wychowanie. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu postanowił zawrzeć aneks do porozumienia z Powiatem Częstochowskim  

zawartego 10 października 2022 r. w sprawie przyjęcia przez Powiat Częstochowski dziecka 

do rodziny zastępczej niezawodowej oraz ustalenia wysokości i zasad ponoszenia wydatków 

na jego opiekę i wychowanie. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.15. b) Projekt aneksu do porozumienia  

z Powiatem Częstochowskim  zawartego 10 października 2022 r. w sprawie przyjęcia przez 

Powiat Częstochowski dziecka do rodziny zastępczej niezawodowej oraz ustalenia wysokości 

i zasad ponoszenia wydatków na jego opiekę i wychowanie. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć aneks do porozumienia  

z Powiatem Częstochowskim  zawartego 10 października 2022 r. w sprawie przyjęcia przez 

Powiat Częstochowski dziecka do rodziny zastępczej niezawodowej oraz ustalenia wysokości 

i zasad ponoszenia wydatków na jego opiekę i wychowanie. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu postanowił zawrzeć aneks do porozumienia z Powiatem Częstochowskim  

zawartego 10 października 2022 r. w sprawie przyjęcia przez Powiat Częstochowski dziecka 

do rodziny zastępczej niezawodowej oraz ustalenia wysokości i zasad ponoszenia wydatków 

na jego opiekę i wychowanie. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.15. c) Projekt aneksu do porozumienia  

z Powiatem Częstochowskim  zawartego 10 października 2022 r. w sprawie przyjęcia przez 

Powiat Częstochowski dziecka do rodziny zastępczej niezawodowej oraz ustalenia wysokości 

i zasad ponoszenia wydatków na jego opiekę i wychowanie. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć aneks do porozumienia  

z Powiatem Częstochowskim  zawartego10 października 2022 r. w sprawie przyjęcia przez 

Powiat Częstochowski dziecka do rodziny zastępczej niezawodowej oraz ustalenia wysokości 

i zasad ponoszenia wydatków na jego opiekę i wychowanie. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu postanowił zawrzeć aneks do porozumienia z Powiatem Częstochowskim  

zawartego10 października 2022 r. w sprawie przyjęcia przez Powiat Częstochowski dziecka 

do rodziny zastępczej niezawodowej oraz ustalenia wysokości i zasad ponoszenia wydatków 

na jego opiekę i wychowanie. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 13 października 2023 r. znak: PS.072.1.7.31.2023 wraz z projektem aneksu do 

porozumienia z Powiatem Częstochowskim  zawartego 10 października 2022 r. w sprawie 

przyjęcia przez Powiat Częstochowski dziecka do rodziny zastępczej niezawodowej oraz 

ustalenia wysokości i zasad ponoszenia wydatków na jego opiekę i wychowanie, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 13 października 2023 r. znak: PS.072.1.7.32.2023 wraz z projektem aneksu do 

porozumienia z Powiatem Częstochowskim  zawartego 10 października 2022 r. w sprawie 

przyjęcia przez Powiat Częstochowski dziecka do rodziny zastępczej niezawodowej oraz 

ustalenia wysokości i zasad ponoszenia wydatków na jego opiekę i wychowanie, stanowi 

załącznik do protokołu. 
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Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 13 października 2023 r. znak: PS.072.1.7.33.2023 wraz z projektem aneksu do 

porozumienia z Powiatem Częstochowskim  zawartego 10 października 2022 r. w sprawie 

przyjęcia przez Powiat Częstochowski dziecka do rodziny zastępczej niezawodowej oraz 

ustalenia wysokości i zasad ponoszenia wydatków na jego opiekę i wychowanie, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.16. Projekt porozumienia z Gminą Miasto Włocławek w sprawie przyjęcia dziecka 

do rodziny zastępczej oraz warunków jego pobytu i wysokości wydatków na jego 

opiekę i wychowanie oraz kosztów objęcia rodziny zastępczej opieką koordynatora 

rodzinnej pieczy zastępczej. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.16. Projekt porozumienia z Gminą Miasto 

Włocławek w sprawie przyjęcia dziecka do rodziny zastępczej oraz warunków jego pobytu  

i wysokości wydatków na jego opiekę i wychowanie oraz kosztów objęcia rodziny zastępczej 

opieką koordynatora rodzinnej pieczy zastępczej. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć porozumienie z Gminą 

Miasto Włocławek w sprawie przyjęcia dziecka do rodziny zastępczej oraz warunków jego 

pobytu i wysokości wydatków na jego opiekę i wychowanie oraz kosztów objęcia rodziny 

zastępczej opieką koordynatora rodzinnej pieczy zastępczej. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu postanowił zawrzeć porozumienie z Gminą Miasto Włocławek w sprawie 

przyjęcia dziecka do rodziny zastępczej oraz warunków jego pobytu i wysokości wydatków na 

jego opiekę i wychowanie oraz kosztów objęcia rodziny zastępczej opieką koordynatora 

rodzinnej pieczy zastępczej. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 16 października 2023 r. znak: PI.072.1.11.4.2023 wraz z projektem porozumienia  

z Gminą Miasto Włocławek w sprawie przyjęcia dziecka do rodziny zastępczej oraz 

warunków jego pobytu i wysokości wydatków na jego opiekę i wychowanie oraz kosztów 

objęcia rodziny zastępczej opieką koordynatora rodzinnej pieczy zastępczej, stanowi 

załącznik do protokołu. 
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Ad 5.17. Pisma Poczty Polskiej S.A. z siedzibą w Warszawie i Burmistrza Miasta 

Aleksandrowa Kujawskiego dotyczące odmowy zrzeczenia się w całości 

odszkodowania za nieruchomości zajęte pod drogę powiatową, które na podstawie 

decyzji Starosty Aleksandrowskiego nr 4/2023 z dnia 30 czerwca 2023 r. o zezwoleniu 

na realizację inwestycji drogowej pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2633C ulica 

Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim na odcinku od km 0+000 do km 0+360 

wraz z budową skrzyżowania typu okrężnego w obrębie skrzyżowania ulic: Chopina, 

Dworcowa, Słowackiego, Narutowicza oraz od km 0+840 do km 1+397” stały się 

własnością Powiatu Aleksandrowskiego – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.17. Pisma Poczty Polskiej S.A. z siedzibą 

w Warszawie i Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego dotyczące odmowy zrzeczenia 

się w całości odszkodowania za nieruchomości zajęte pod drogę powiatową, które  

na podstawie decyzji Starosty Aleksandrowskiego nr 4/2023 z dnia 30 czerwca 2023 r.  

o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2633C 

ulica Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim na odcinku od km 0+000 do km 0+360 wraz 

z budową skrzyżowania typu okrężnego w obrębie skrzyżowania ulic: Chopina, Dworcowa, 

Słowackiego, Narutowicza oraz od km 0+840 do km 1+397” stały się własnością Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

Zwróciliśmy się do Poczty Polskiej S.A. z siedzibą w Warszawie i Burmistrza Miasta 

Aleksandrowa Kujawskiego o zrzeczenie się odszkodowania za nieruchomości zajęte pod 

drogę powiatową. Poczta Polska poinformowała, że nie może odstąpić od zagwarantowanego 

ustawowo odszkodowania ponieważ byłoby to działanie na niekorzyść spółki. Burmistrz 

Miasta Aleksandrowa Kujawskiego też twierdzi, że nie ma takiej możliwości, ale proponuje 

takie rozwiązanie, że powiat ma nie płacić tego odszkodowania, natomiast kwotą tego 

odszkodowania mamy obciążyć miasto, które będzie partycypowało w przyszłorocznej 

przebudowie ronda i pomniejszyć ich wkład własny 30%.  

Czy są pytania, uwagi, wnioski?  

 

Pan Mariusz Możdżeń – proponuję, żeby Naczelnik Wydziału Geodezji, Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska wyraził w tej sprawie swoje stanowisko, czy możemy takie 

porozumienie zawrzeć.  

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć do wiadomości pismo  Poczty Polskiej S.A.  

z siedzibą w Warszawie dotyczące odmowy zrzeczenia się w całości odszkodowania  

za nieruchomość zajętą pod drogę powiatową, tj. działkę o nr 1162/2, która na podstawie 

decyzji Starosty Aleksandrowskiego nr 4/2023 z dnia 30 czerwca 2023 r. o zezwoleniu na 

realizację inwestycji drogowej pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2633C ulica 

Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim na odcinku od km 0+000 do km 0+360 wraz  

z budową skrzyżowania typu okrężnego w obrębie skrzyżowania ulic: Chopina, Dworcowa, 

Słowackiego, Narutowicza oraz od km 0+840 do km 1+397” stała się własnością Powiatu 

Aleksandrowskiego, w wysokości 152.305 zł. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości pismo  Poczty Polskiej S.A. z siedzibą w Warszawie 

dotyczące odmowy zrzeczenia się w całości odszkodowania za nieruchomość zajętą pod drogę 

powiatową, tj. działkę o nr 1162/2, która na podstawie decyzji Starosty Aleksandrowskiego  

nr 4/2023 z dnia 30 czerwca 2023 r. o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 2633C ulica Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim na 

odcinku od km 0+000 do km 0+360 wraz z budową skrzyżowania typu okrężnego w obrębie 

skrzyżowania ulic: Chopina, Dworcowa, Słowackiego, Narutowicza oraz od km 0+840  

do km 1+397” stała się własnością Powiatu Aleksandrowskiego, w wysokości 152.305 zł. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć do wiadomości pismo  Burmistrza Miasta 

Aleksandrowa Kujawskiego dotyczące odmowy zrzeczenia się w całości odszkodowania  

za nieruchomości zajęte pod drogę powiatową, tj. działki nr 1720/1, 1082/2 i 1019/2, które  

na podstawie decyzji Starosty Aleksandrowskiego nr 4/2023 z dnia 30 czerwca 2023 r.  

o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2633C 

ulica Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim na odcinku od km 0+000 do km 0+360 wraz 

z budową skrzyżowania typu okrężnego w obrębie skrzyżowania ulic: Chopina, Dworcowa, 

Słowackiego, Narutowicza oraz od km 0+840 do km 1+397” stały się własnością Powiatu 

Aleksandrowskiego, w wysokości 112.880 zł. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości pismo  Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego 

dotyczące odmowy zrzeczenia się w całości odszkodowania za nieruchomości zajęte pod 

drogę powiatową, tj. działki nr 1720/1, 1082/2 i 1019/2, które na podstawie decyzji Starosty 

Aleksandrowskiego nr 4/2023 z dnia 30 czerwca 2023 r. o zezwoleniu na realizację inwestycji 

drogowej pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2633C ulica Narutowicza w Aleksandrowie 

Kujawskim na odcinku od km 0+000 do km 0+360 wraz z budową skrzyżowania typu 

okrężnego w obrębie skrzyżowania ulic: Chopina, Dworcowa, Słowackiego, Narutowicza 

oraz od km 0+840 do km 1+397” stały się własnością Powiatu Aleksandrowskiego,  

w wysokości 112.880 zł. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję zobowiązać Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska do przedstawienia informacji na temat możliwości zawarcia 

porozumienia z Gminą Miejską Aleksandrów Kujawski określającego zasady uregulowania 

przez powiat należności z tytułu odszkodowania za nieruchomości zajęte pod drogę  

i udzielenia przez gminę miejską pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla powiatu  

z przeznaczeniem na przebudowę drogi powiatowej nr 2633C ulica Narutowicza  

w Aleksandrowie Kujawskim, o co wnioskował Burmistrz Miasta Aleksandrowa 
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Kujawskiego, jakie są możliwości prawne w tym zakresie, czy może być zawarte takie 

porozumienie, jaki jest termin na uregulowanie należności z tytułu odszkodowania  

za nieruchomości. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu zobowiązał Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

do przedstawienia informacji na temat możliwości zawarcia porozumienia z Gminą Miejską 

Aleksandrów Kujawski określającego zasady uregulowania przez powiat należności z tytułu 

odszkodowania za nieruchomości zajęte pod drogę i udzielenia przez gminę miejską pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej dla powiatu z przeznaczeniem na przebudowę drogi 

powiatowej nr 2633C ulica Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim, o co wnioskował 

Burmistrz Miasta Aleksandrowa Kujawskiego, jakie są możliwości prawne w tym zakresie, czy 

może być zawarte takie porozumienie, jaki jest termin na uregulowanie należności z tytułu 

odszkodowania za nieruchomości. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony środowiska z dnia  

18 października 2023 r. znak: GN.Gg.680.61.2023 wraz z pismami: Poczty Polskiej S.A.  

z siedzibą w Warszawie z dnia 9 października 2023 r. i Burmistrza Miasta Aleksandrowa 

Kujawskiego z dnia 12 października 2023 r. znak: GR.6840.42.2023 dotyczącymi odmowy 

zrzeczenia się w całości odszkodowania za nieruchomości zajęte pod drogę powiatową, które 

na podstawie decyzji Starosty Aleksandrowskiego nr 4/2023 z dnia 30 czerwca 2023 r.  

o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2633C 

ulica Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim na odcinku od km 0+000 do km 0+360 wraz 

z budową skrzyżowania typu okrężnego w obrębie skrzyżowania ulic: Chopina, Dworcowa, 

Słowackiego, Narutowicza oraz od km 0+840 do km 1+397” stały się własnością Powiatu 

Aleksandrowskiego, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do spraw różnych.  

Przed nami jest zorganizowanie Jarmarku Bożonarodzeniowego. Pan Burmistrz Ciechocinka 

był wczoraj u mnie w tej sprawie. Burmistrz Ciechocinka jest gotowy zrealizować z nami  

to przedsięwzięcie w tym roku.  Były pomysły, żeby zorganizować jarmark w innym miejscu. 

Jestem skłonna zorganizować jarmark w innym miejscu. Natomiast, żeby wyznaczyć miejsce 

na jarmark musimy wziąć pod uwagę kilka rzeczy, tj. z kim to zrobimy, za jakie pieniądze, jak 

dużo osób zdołamy zaprosić do tego nowego miejsca, jaki to będzie miało efekt publiczny. 

Pan Burmistrz poinformował mnie, że jeśli nie będziemy organizować jarmarku z miastem  

to zrobią to sami. Ponieważ przyzwyczaili się do tej imprezy w Ciechocinku i ona tam odnosi 

sukces.  
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Pan Andrzej Łozicki – ja byłbym za tym, żeby jarmark był zorganizowany w Ciechocinku.  

 

Pani Paulina Smykowska – to był nasz pomysł, nasza impreza, nie chciałabym tego stracić. 

Jarmarki są organizowane już w różnych gminach. Ja bym proponowała pozostawić jarmark 

organizowany przez powiat w Ciechocinku.  

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję zobowiązać Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej  

i Promocji Powiatu do przedłożenia koncepcji i kosztów organizacji Jarmarku 

Bożonarodzeniowego. Planowany wstępnie termin to 9 i 10 grudnia. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu zobowiązał Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu  

do przedłożenia koncepcji i kosztów organizacji Jarmarku Bożonarodzeniowego. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – informuję, że planujemy zorganizować 25 lecie powiatu  

w listopadzie. 25 lat temu na Zamku Królewskim w Warszawie pierwsi starostowie dostali 

glejty nadania praw powiatom. Planujemy zorganizowanie imprezy w Miejskim Centrum 

Kultury w Aleksandrowie Kujawskim. Chcę zrobić film, który by reklamował nasz powiat. 

Zapraszamy do współpracy lokalne firmy, które by sponsorowały ten film. Mój zamysł jest 

taki, żeby te 25 lat pokazać jako rozwój tego miejsca, jak było a jak jest. Na razie dwie firmy 

są zainteresowane z sześciu zaproszonych. Na tę uroczystość zaprosimy wszystkich 

dotychczasowych starostów, radnych powiatowych ze wszystkich kadencji, lokalnych 

przedsiębiorców, żebyśmy wspólnie mogli świętować 25-lecie powiatu.  

 

 

 

Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków 

Zarządu. Nie ma. 

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Tokarska – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.   

Dziękuję za udział w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 8:54. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


